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ZAPISNIK 

sa 17. sjednice Školskog odbora Osnovne škole „Đuro Ester“ Koprivnica održane 24.8.2018. godine u 

uredu ravnateljice s početkom u 8,30 sati. 

Prisutni: 1.Mihael Kivač, prof. – predsjednik Školskog odbora, 
                2. Anica Desnica – zamjenica predsjednika školskog odbora, 
                3. Ana-Marija Gončar, prof. – član 
               4. Saša Špoljarić, dipl. kat. – član. 
 

Odsutni: Spomenka Nemec, Emina Klasić Dolenec, Maja Raščanec – opravdano. 

DNEVNI RED: 
 
 

1. Verifikacija zapisnika sa  16. sjednice Školskog odbora, 
2. Donošenje prethodne suglasnosti za zapošljavanje pomoćnika/ica u nastavi na određeno 

nepuno radno vrijeme,  
3. Donošenje Odluke o donošenju Izmjena financijskog plana za 2018. godinu, 
4. Donošenje poluzavršnog obračuna škole za 2018. godinu,  
5. Izvješće o Erasmus+ projektu “Going the extra mile”, 
6. Izvješće o radu ŠSK “Školarac” za 2017./18. školsku godinu, 
7. Izvješće o radu ŠZ “Đurđica” za šk. godinu 2017./18., 
8. Izvješće o stanju sigurnosti, provođenju preventivnih programa te mjerama poduzetim u 

cilju zaštite prava učeinika i djelatnika škole za šk. godinu 2017./18., 
9. Razno. 

 
Od sedam članova Školskog odbora sjednici prisustvuju četiri člana  što je natpolovična većina. Budući 

da postoji kvorum za odlučivanje predsjednik Školskog odbora Mihael Kivač, prof. otvorio je sjednicu, 

pozdravio prisutne i pročitao dnevni red koji je jednoglasno usvojen 

Sjednici prisustvuje mr. Sanja Prelogović ravnateljica škole. 

Točka 1. 

Na zapisnik sa 16. sjednice Školskog odbora nije bilo primjedbi,  jednoglasno je usvojen i verificiran. 

Točka 2.  

Na javni poziv za zapošljavanje pomoćnika/ice u nastavi objavljen na stranicama Hrvatskog zavoda za 

zapošljavanje i škole u vremenu od 25.7. do 2.8.2018. godine na određeno nepuno radno vrijeme, 

pet pomoćnika/ica primljeno je 30 prijava. Sve ponude primljene su u roku. Nepotpune prijave nisu 

razmatrane.  

Ravnateljica je imenovala Povjerenstvo z odabir kandidata za pomoćnike u nastavi u sastavu: mr. 

Jasna Relja pedagoginja škole, Dijana Lukačić, dipl. soc. pedagog, Renata Glavica dipl. psiholog. 

Povjerenstvo je obavilo intervjue s kandidatima čije ponude su bile potpune i ravnateljice predlaže da 

Školskom odboru za zapošljavanje predloži slijedeće kandidate: Valentinu Cahunek , Antonellu 

Fučkar, Marijetu Čuni Kovačić, Anu Fajdić  i Dejana Radovanovića. 

Nakon informiranja Školskog odbora o odabiru kandidata od strane povjerenstva, ravnateljica je 

predložila Školskom odboru da donese prethodnu suglasnost za zapošljavanje Valentine Cahunek, 
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Antonelle Fučkar, Ane Fajdić, Marijete Čuni Kovačić i Dejana Radovanovića na određeno nepuno 

radno vrijeme za pomoćnike u nastavi. 

Š kolski odbor jednoglasno je dao prethodnu suglasnost na prijedlog ravnateljice za zapošljavanje 

navedenih kandidata na radno mjesto pomoćnika u nastavi. 

Točka 3.  

Temeljem rebalansa financijskog plana grada Koprivnice škola je mijenjala financijski plan škole za 

2018. godine. Promjene su: 

• Smanjenje decentraliziranih sredstava za 163.875,00 kn  

• Smanjenje plana rashoda za slobodne aktivnosti školska natjecanja za 4.000,00 kn 

• Povećanje rashoda u sklopu redovna djelatnost osnovnih škola za 90.000,00 kn 

• Smanjenje rashoda za projekt „Odjek III“ za 20.899,00 kn 

• Povećanje rashoda za projekt  „Znanje kao dar“ za 7.385,00 kn  

• Povećanje rashoda za EU projekte za 13.999,00 kn 

• Smanjenje rashoda za podmirenje troškova prehrane učenika za 67.390,00 kn. 

Nakon analize izmjena financijskog plana jednoglasno je donesena na prijedlog ravnateljice. 

 

Točka 4. 

U  prvih šest mjeseci 2018. godine ostvareno je prihoda u iznosa od 5.511,629,00 kuna i rashoda u 

iznosu od 5.515.793,00 kune što sa prenesenim manjkom u iznosu 108.429,00 kn rezultira sa 

manjkom prihoda i primitaka od 117.723,00 kune.  

Školski odbor jednoglasno je na prijedlog ravnateljice donio poluzavršni obračun škole za 2018. 

godinu. 

Točka 5.  

Izvješće  o realizaciji Erasmus+ projekta pod nazivom „Going the extra mile“ Školskom odboru 

pročitala je ravnateljica škole.  

Projekt je trajao u vremenu od 1.6.2017. godine do 31.8.2018. godine. Odobren je od Agencije za 

mobilnost i programe Europske unije. Cilj projekta bio je jačanje građanskih kompetencija učitelja a 

posredno i učenika.  

Provedeno je osam mobilnosti, odnosno osam učitelja putovalo je u škole po Europi.  

Nakon toga u školi s učenicima provedene su brojne aktivnosti u sklopu redovne i dodatne nastave, 

izvannastavnih aktivnosti i radionica na kojima su se upoznali s novim digitalnim alatima za učenje.  

Agencija za mobilnost za projekat dodijelila nam je18.619,00 EUR-a. Za realizaciju osam mobilnosti 

utrošeno je 16.022,79 EUR-a. Razliku iznosa u iznosu od 2.596,21 EUR-o Agencija će dodijeliti školi 

ukoliko prihvati naše izvješće. 

Školski odbor jednoglasno je usvojio Izvješće o realizaciji Erasmus+ projekta pod nazivom „Going the 

extra mile“. 

Točka 6. 
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Izvješće o radu i aktivnosti ŠSK „Školarac“ u šk. godini 2017./18. sastavio je učitelj TZK Matija Rušak i 

voditelj ŠSK „Školarac“ što mu je u okviru zaduženja.  

Pobrojana su natjecanja na kojima su sudjelovali učenici i učenice škole. Najveći uspjeh postigle su 

učenice koje su bile državne prvakinje u badmintonu. Učenici i učenice sudjelovali su na 

međuopćinsko natjecanju iz atletike, županijskom natjecanju iz stolnog tenisa nakon čega su  na 

poluzavršnom natjecanju osvojili 2. mjesto, županijskom natjecanju iz plivanja. 

Utvrđeno je da su učenici sudjelovali na još nekoliko natjecanja koje nisu napisan u Izvješću pa 

ravnateljica predlaže Školskom odboru da donese Izvješće uz napomenu da će učitelj Matija Rušak 

nadopuniti Izvješće.  

Točka 7.  

Izvješće o radu Učeničke zadruge „Đurđica“ napisala je voditeljica učiteljica fizike Anja Ćosić. Tijekom 

2017.718. šk. godinu u sklopu Učeničke zadruge aktivno je radilo šest sekcija. Broj učenika koji su 

stalni ili povremeni članovi zadruge je 108.  

U 2017./18. šk. godini zadruga je ostvarila dobit od 1.126,00 kuna te sad raspolaže novčanim 

sredstvima u iznosu od 5.066,74 kune. 

Zadrugari su bili angažirani i u humanitarnom radu te su organizirali radionicu na kojoj su se izrađivali 

božićni ukrasi koji su darovni štićenicima doma za starije i nemoćne Cedar.  

Sudjelovali su na VII. Županijskoj smotri učeničkih zadruga.  

Školski odbor jednoglasno je donio Izvješće o radu Učeničke zadruge „Đurđica“ za 2017./18. šk. 

godinu. 

Točka 8.  

Temeljem čl. 24. st. 2. Pravilnika o načinu postupanja odgojno-obrazovnih radnika školskih ustanova 

u poduzimanju mjera zaštite prava učenika te prijavi kršenja tih prava nadležnim tijelima ravnateljica 

škole podnijela je Školskom odboru Izvješće o poduzetim mjerama.  

O ispravnosti po pitanju mjera tehničke naravi u školi se vrše sva ispitivanja propisana Zakonom o 

zaštiti na radu i zakonom o zaštiti od požara te ostalim propisima vezanim uz to područje. Ispitivanja 

vrše ovlaštene kuće: JVP Grada Koprivnice servisira protupožarne aparate, Zagrebinspekt vrši 

ispitivanja radnog okoliša, mjerenje emisije onečišćujućih tvari u zrak, ispitivanje unutarnje i vanjske 

hidrantne mreže, ispitivanje električnih instalacija, protupanične rasvjete, gromobrana, aparata  u 

školskoj kuhinji, GPK Komunlac vrši ispitivanje ispravnosti plinske instalacije a servis obavlja 

Elektrometal iz Bjelovara, Dimnjačarski obrt Trubelja čišti i izdaje atest za dimnjake.  

Provođenjem Školskih preventivnih programa u sklopu kojih su održane radionice i predavanja za 

učenike i roditelje upoznati ih s njihovim pravima i obvezama te ih ojačati u cilju uspostavljanja što 

većeg prava učenika u školi i sprečavanja nasilja bilo koje vrste.   

Školski preventivni programi integrirani su u redovnu nastavu, sat razrednika, izvanučioničke i 

izvanškolske aktivnosti.  

Školski odbor jednoglasno je donio Izvješće o provođenju preventivnih programa te mjerama 

poduzetim u cilju zaštite prava učenika i djelatnika škole u 2017.718. školskoj lgodini.  

Točka 9.  
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Ravnateljica je obavijestila  Školski odbor da Izvješće o radu škole za 2017./18. šk. godinu moramo 

dostaviti u grad do 14.9.2018. godine.  

Izvanučionička, terenska nastava, ekskurzije, škola u prirodi realizirane je u cjelosti. Učenici i učitelji 

dobili su pohvale domaćina ovih aktivnosti.  

Nastavljamo sa projektima  „Znanje kao dar“ i „Robotek“ u suradnji s gradom. U sklopu projekta 

„Robotek“ učenici naše škole sudjelovali su na natjecanju u Mađarskoj i osvojili 1. mjesto i nagrađeni 

su kartama za posjet adrenalinskom parku.  

Pilot projekt e-Škole završava 31.8.2018. godine. Koordinator u tom projektu učitelj vjeronauka Saša 

Špoljarić rekao je da smo u sklopu projekta imali vrednovanje postignutih rezultata i ocijenili smo se 

ocjenom dobar što znači da smo bili digitalno osposobljenja škola, a vanjsko vrednovanje dodijelilo 

nam je temeljem rezultata ocjeni vrlo dobra odnosno naziv digitalno napredna škola. Po završetku 

projekta održavanje informatičke opreme preuzima grad.  

Učiteljica biologije i kemija Ana-Marija Gončar rekla je da škola ima status međunarodne EKO-škole i 

sada smo zlatna škola, nakon čega ćemo dobiti dijamantni status i to je trajni status.  

Rad i aktivnosti kojima smo ovo postigli učiteljica unosi u aplikaciju na računalu a prije toga je sve to 

pisala i obično je to za jednu školsku godinu bio pun registrator dokumenata.  

Nastavljamo projekt „Volim volontiranje“, projekt „Odjek III“ vezan uz pomoćnike u nastavi. Ove 

godine  imat ćemo petoro pomoćnika u nastavi.  

Sjednica je završila u 10,00 sati. 

 

Zapisničar:                                                                                                     Predsjednik Školskog odbora:  

Marina Kozjak                                                                                               Mihael Kivač, prof. 

 


